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BESLUITENLIJST OPENBAAR 
 
Openbare vergadering van het Bestuur van Reinigingsdienst Waardlanden  
d.d. 17 april 2024 
 
Aanwezig: 
Arco Bikker  Gemeente Molenlanden 
Mark de Boer  Gemeente Gorinchem 
Ton van Maanen  Gemeente Vijfheerenlanden  
Jan Nederveen  Gemeente Hardinxveld-Giesendam 
Jürgen Rau  Interim directeur/secretaris 
 
Alsmede: 
Marc Advocaat  Interim afdelingsmanager Informatiemanagement (2e deel v/d vergadering) 
Hans Demmers  controller 
Caroline Redelijkheid  managementassistente (verslag) 
 

Agendapunt Besluit 

1. Opening en mededelingen  De heer Bikker opent de vergadering en heet allen welkom. 
 
De heer Rau deelt mee dat Marc Advocaat is begonnen als de nieuwe interim 
afdelingsmanager van informatiemanagement. De heer Advocaat heeft ruime 
ervaring binnen de lokale overheid en zal de komende tijd deelnemen aan de 
besprekingen over financiële stukken. 
 

2. Ter informatie: Reeds per mail 

vastgestelde besluitenlijst 

openbare vergadering 26/02/2024 

 

Naar aanleiding van de vastgestelde besluitenlijst, meldt de heer De Boer dat 
de gemeente Gorinchem vanaf 1 januari een definitieve oplossing heeft voor 
het raadplegen van ledigingsgegevens via een applicatie. Het informeren van 
alle inwoners is echter een te omvangrijke taak. Daarom zullen alleen de 
inwoners die ver boven de prognose zitten een brief ontvangen, evenals 
degenen die in aanmerking komen voor kwijtschelding. Er zal wel een 
algemeen bericht worden verspreid waarin wordt benadrukt dat veel mensen 
goed bezig zijn, terwijl anderen een brief kunnen verwachten. 
 
De heer Van Maanen meldt dat er in de gemeente Vijfheerenlanden sprake is 
van afvaltoerisme. Er bestaat een vermoeden dat inwoners van andere 
gemeenten kopieën van passen maken om zo gratis afval te kunnen 
aanleveren in Vijfheerenlanden. 
 

3. Accepteren als rechtmatig de 

benoemde onder en 

overschrijdingen 

De heer Demmers deelt mee dat de accountants hebben aangegeven dat het 
stuk tekstueel moet worden aangepast vanwege wetswijzigingen en gewijzigde 
modelteksten met betrekking tot de rechtmatigheidsverantwoording. Hoewel 
we wel goedkeuring hebben gekregen voor de getrouwheid van de cijfers, is 
het belangrijk om te benadrukken dat een goedkeuring met betrekking tot de 
rechtmatigheid pas kan worden gegeven zodra de tekstuele aanpassingen zijn 
doorgevoerd en overeenstemmen met de gewijzigde modelteksten. 

De bestuursleden nemen vervolgens de cijfers door, waarbij de heer Demmers 
een toelichting geeft. 

Binnen enkele dagen zal de heer Demmers de aangepaste tekst voor de 
rechtmatigheidsverantwoording aanleveren. Deze tekst zal voor de zekerheid 
ook worden afgestemd met de accountant. De bedragen blijven onveranderd. 
Vervolgens zal de heer Demmers de tekst ook aanpassen in de jaarrekening. 
De heer Van Maanen krijgt mandaat om dit voorstel goed te keuren. 
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Met dit mandaat is het voorstel vastgesteld. 
 

4. Voorlopige vaststelling jaarstukken 

2023 

De jaarrekening blijft cijfermatig hetzelfde, maar de tekst met betrekking tot de 
rechtmatigheid wordt aangepast. 

De paragraaf over het weerstandsvermogen roept vragen op bij de regionale 
controllers. De toerekening van de bestemmingsreserves aan het 
weerstandsvermogen lijkt geen universeel verhaal te zijn. Volgens de BBV-
regelgeving is dit echter toegestaan, maar alleen als het als risico is benoemd 
en specifiek in de reserve is aangeduid. De controllers verzoeken om de 
systematiek aan te passen en te vereenvoudigen.  
De heer Rau stelt voor om deze opmerkingen mee te nemen voor de toekomst 
in de doorontwikkeling van de Planning & Control cyclus. 

De heer Van Maanen deelt het advies van de controllers met Waardlanden. De 
heer Advocaat zal contact met hen opnemen om dit advies verder te 
bespreken. 

De heer De Boer merkt op dat het Project Diftar weliswaar niet binnen de tijd is 
gebleven, maar wel binnen het budget. 

De jaarrekening voor 2023 is voorlopig vastgesteld. 
 

5. Kaderbrief Algemene 

beleidsmatige en financiële kaders 

t.b.v. de begroting 2025 

De heer Rau licht toe dat deze kaderbrief is gemaakt naar aanleiding van 
uitstel van de begroting 2025.De kaderbrief wordt later in de vergadering 
vastgesteld vanwege vragen over de sterk gestegen tarieven. Afgesproken 
wordt dat de tariefberekeningen nogmaals kritisch worden beoordeeld, waarna 
de kaderbrief op dinsdag 23 april weer wordt voorgelegd aan het bestuur. 
 

 Vanwege tijdgebrek wordt de vergadering geschorst tot dinsdag 23 april, 
van 16.30 uur tot 18.30 uur. 
 

23 april 2024 De voorzitter heropent de vergadering en meldt dat de heer De Boer 
afwezig is wegens ziekte.  
De heer Advocaat is aanwezig om de financiële stukken toe te lichten. 
 

5.    Vervolg Kaderbrief Algemene 

beleidsmatige en financiële kaders 

t.b.v. de begroting 2025 

De heer Van Maanen benadrukt de noodzaak om een realistische en stabiele 
begroting voor 2025 op te stellen. Om dit te bereiken, moeten we werken 
vanuit de begrotingswijziging 2024, niet vanuit de primaire begroting van 2024. 
Het is essentieel dat de realisatie van 2023, de begrotingswijziging van 2024 
en de begroting van 2025 op elkaar aansluiten. 

Onze focus ligt op het verkrijgen van een stabiele begrotingswijziging 2024 om 
aan te bieden aan de raden, wat ons in staat zal stellen om een realistische 
begroting voor 2025 voor te stellen. Het feit dat de primaire begroting van 2024 
lager is dan de gerealiseerde begroting van 2023 en de gewijzigde begroting 
van 2024, onderstreept het belang van een zorgvuldige en nauwkeurige 
begrotingsplanning en -beheer. 

De begrotingswijziging voor 2024 is nog niet formeel vastgesteld door het 
bestuur.  
 
Tijdens de vergadering wordt voorgesteld om eerst de begrotingswijziging voor 
2024 vast te stellen en vervolgens de kaderbrief ten behoeve van de begroting 
2025, zodat beide voorstellen gezamenlijk naar de raden kunnen worden 
gestuurd voor goedkeuring.  
Dit leidt tot een realistische begroting voor 2025.  
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Het belang wordt benadrukt van een stapsgewijze aanpak en het toevoegen 
van een disclaimer. De heer Advocaat benadrukt het belang van een logische 
opbouw en een goede onderbouwing, waarbij ook de structurele effecten uit de 
begrotingswijziging worden meegenomen naar 2024. 
De heer Demmers merkt op dat de normale bedrijfsvoeringskosten redelijk 
goed te schatten zijn voor 2024 en niet veel fluctueren. De verwerkingskosten 
blijven wel een punt van zorg, omdat deze afhankelijk zijn van dagprijzen en 
dus variabel zijn. Er wordt geprobeerd om de verwerkingskosten zo goed 
mogelijk in te schatten en te voorkomen dat deze hoger uitvallen.  
 
Het repareren van de begroting wordt gebaseerd op wat er in 2023 is gebeurd. 
De halfjaarcijfers zullen laten zien of er nog steeds ongewone zaken zijn die in 
2024 moeten worden aangepakt. 
 
De heer Advocaat licht de begrotingswijzigingen voor 2024 toe en de 
bestuursleden besluiten deze onder mandaat vast te stellen, onder 
voorbehoud van de gemaakte redactionele wijzigingen. 
 
Tijdens de vergadering wordt de kaderbrief met algemene beleidsmatige en 
financiële kaders voor de begroting van 2025 doorgenomen. Besloten wordt 
om de brief korter en bondiger te maken en om de verschillen tussen de 
gemeenten met en zonder Diftar te laten zien. Met deze redactionele 
wijzigingen wordt het voorstel voor de kaderbrief vastgesteld onder mandaat. 
 

6. Rondvraag De heer Rau geeft aan dat voor de volgende bestuursvergadering geen 
agendapunten zijn en stelt voor om er een informeel overleg van te maken. Het 
bestuur gaat hiermee akkoord. 
 
De heer Bikker benadrukt de noodzaak om aandacht te besteden aan de 
sponsorregeling, aangezien hij van mening is dat we momenteel niet het 
beoogde doel bereiken. De heer Rau meldt dat we op basis van de huidige 
aanvragen binnenkort een analyse zullen uitvoeren, waarna we de regeling 
opnieuw zullen bekijken.. 
 

 
 

Aldus vastgesteld en goedgekeurd door alle bestuursleden van Reinigingsdienst Waardlanden  
 

 
 
 
 
 
 

 

A.C. Bikker 
Voorzitter 

J.A.P. Rau 
Secretaris 

 


